



## Protokoll

fört vid styrelsemötet  
den **28e maj 2019**.

### §1 Mötets öppnande

Öppnades

### §2 Formalia

#### 2.1 Närvarande

Ásbjörg Jónsdóttir (ordförande, ibis)  
Louise Bjerstedt (sekreterare, ibis)  
Cornelia Blom Lidén (vice ordörande., ibis)  
Tilda Järnblad (kassör, äl)

#### 2.2 Frånvarande

#### 2.3 Godkännande av dagordning

Godkänns

#### 2.4 Val av mötesroller

Ordförande: Ásbjörg Jónsdóttir (ordförande, ibis)  
Sekreterare: Louise Bjerstedt (sekreterare, repr. ibis)  
Justerare: Tilda Järnblad (kassör, äl)

#### 2.5 Föregående mötes protokoll

Godkändes

### §3 Ordförande har ordet.

Ásbjörg skulle ha medverkat på möte ang. nomineringarna till årets pedagog  
onsdagen den 29 maj 2019, men kan inte närvara.  
Tyvärr kan inte heller någon annan i styrelsen närvara.

*Beslut att Protokoll från mötet kommer skickas över så att vi i styrelsen  
kan granska det.*

### §4 Arvoden

Vi redogör för hur många timmar var och en har arbetat denna terminen.  
Dom som inte är närvarande har ordförande pratat med innan dagens möte.

Ásbjörg Jónsdóttir: 170 timmar  
Louise Bjerstedt: 135 timmar  
Cornelia Blom Lidén: 180 timmar  
Tilda Järnblad: 95 timmar  
Felicia Jangard Nielsen: 6 timmar  
Anneli Sohlin: 34 timmar  
Linda Bergqvist: 15 timmar

*Beslut att godkänna arvoden*



## §5 Hemsidan

Vi går igenom förslag på innehåll på hemsidan

*Beslut att Cornelia Blom Lidén får arvode utbetalat i förskott för arbete med hemsidan.*

*Arvodet för timmarna som kommer läggas på hemsidan har vi räknat ut kommer bli 145 timmar. Alltså 20 300 kr innan skatt.*

*Om arbetet med hemsidan skulle ta fler/färre timmar så kommer dessa timmar dras av eller läggas på under Cornelia Blom Lidéns nästa termins arvode (augusti-december 2019)*

## §6 V1: Nya kårgalleriet

Vi diskuterar om V1 kan fungera bättre som utställningslokal om mittväggen skulle rivas.

Vi diskuterar om bokningsgruppen ska få dom veckor dom har bett om i V1 nästa termin.

*Beslut att Vi i styrelsen vill pusha på att riva väggen i mitten av rummet. Vi möter bokningsgruppen på mitten, och beslutar att dom får hälften av veckorna dom har bett om.*

## §7 Stadgarna.

Vi diskuterar att vissa punkter i stadgarna inte är passat Konstfacksstudentkår.

*Beslut att Vi ska se över hur man kan gå tillväga om vi vill förändra stadgarna*

## §8 Ssco

Åsbjörg Jónsdóttir har skickat in efterfrågade dokument till Ssco.

## §9 Inför nästa verksamhetsår

Åsbjörg Jónsdóttir har skrivit en "to do" lista inför nästa verksamhetsår

## §10 Swish

Då vi beslutat att från och med maj 2019 har blivit en kontantfri förening diskuterar vi att skaffa Swish.

Åsbjörg Jónsdóttir skall ringa banken och få mer info om hur det funkar.

*Beslut att vi ska skaffa Swish.*

## §11 Studentfrågor

Louise håller på att utreda lämpligheten i att samma lärare är både examinator och kursansvarig i samma kurs.



Samt lämpligheten i att ha samma kursansvariga/examinator i många kurser i streck. Har pratat med UKÄ samt andra högskolor om frågan, samt en prefekt på berörd institution.

### §12 Nya styrelsemedlemmar

Till nästa verksamhetsår kommer två nya styrelsemedlemmar. Vi diskuterar hur och när vi ska välkomna dessa.

### §13 Mötets avslutande

Avslutas

---

Vid protokollet

Justeras

Ordförande

Louise Bjerstedt

Tilda Järnblad

Ásbjörg Jónsdóttir